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Protok61 Nr 10/2012 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 


w dniu 7 lutego 2012 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 16.00 
Lista obecnosci i porzqdek obrad stanowiqza1'l.cznik do protokolu. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyla Radca Prawny Pani Malgorzata Jamrozek. 
Na sali obrad obecni byli : 
- radni nie b~dqcy czlonkami Komisji : Pan Bartnicki, Pan Konopka, Pan Inglot 
- Dyrektor Gimnazjum Pan Podbrowy 
- Prezes ZNP Pani Zofia Brzezinska 
- mieszkancy Gminy 
Przewodniczqcy Komisji Pan Herbert Kocur powital zebranych i poinformowal , 
ze na dzisiej szym posiedzeniu Komisja zapozna si~ z przygotowanymi 
materialami dot. w/w skargi . 
Pan Kocur odczytal : 
- skarg~ Dyrektora Gimnazjum na dzialanie Burmistrza dotyczqce kontroli 

sto16wki szko lnej 
- zarzqdzenie Burmistrza w sprawie wprowadzenia procedury kontroli 

zarzqdczej funkcjonujqcej we wszystkich jednostkach organizacyjnych 
Gminy Toszek 

- protok61 z przeprowadzonej kontroli w zakresie sprzedazy obiad6w w 
sto16wce szkolnej 

- pismo Dyrektora Gimnazjum dot. protokolu kontroli problemowej w zakresie 
kontroli sprzedazy obiad6w w sto16wce szkolnej 

Radna Irena Klausa zapytala : w Jakim celu przeprowadza si~ drugqkontrol~
skoro nie om6wiono pierwszej - czemu to mialo sluzy6 ? 
Przewodniczqcy Komisji stwiedzil , iz na dzisiejszym posiedzeniu czlonkowie 
Komisj i zapozmtjq sit( z materialami i powinni stworzy6 ramy do nast~pnego 
spotkania, gdyz Sq rzeczy kt6re wymagajq wyjasnien Burmistrza , Dyrektora 
plac6wki. 
Radca Prawny dodala , ze na dzisiejszym posiedzeniu mozna wskaza6 Jakie 
osoby i jakie materialy Sq potrzebne do rozpatrzenia skargi , ustali6 takze tryb 
post~powania. 
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Pan Kocur dodar . ze Komisja powinna si~ r6wniez zapoznac w jaki spos6b jest 
prowadzona kalkulacja , wg jakich zasad ? Kontrola wskazara brak zasad. Nie 
znamy niuans6w zwiqzanych z prowadzeniem stor6wek , a chcemy wiedziee 
czamo na bialym . 
W odpowiedzi na pytanie : czy spotkanie po przeprowadzonej kontroIi si~ 
odbylo - obecny na sali Dyrektor Gimnazjum wyjasnB , ze takiego spotkania nie 
bylo.Gdyby si~ odbylo to mogloby si~ okazae , ze drug a kontrolajest 
niepotrzebna. W sprawie kalkulacji koszt6w Pan Podbrozny dodal , ze na dzien 
dzisiejszy nie ma wzorca .Burmistrzowi przedstawiana jest tabela kalkulacj i 
koszt6w , z kt6rej wynika koszt wytworzenia obiadu .Koszt ten jest 
akceptowany przez Burmistrza.Obecny Burmistrz stwierdzil , ze powinno bye 
inaczej - ale jak ? Inne samorzqdy ustalajq zasady kalkulacji koszt6w 
wytworzenia obiadu. 
W podsumowaniu posiedzenia Komisja Rwizyjna ustalila, ze na kolejne 
posiedzenie zaproszeni zostanq: Burmistrz Toszka , Z-ca Burmistrza Toszka 
oraz Dyrektor Gimnazjum.Komisja zwr6cira si\, r6wniez 0 przygotowanie 
materiar6w dot. kalkulacji koszt6w . 

Po wyczerpaniu porzqdku obrad Przewodniczqcy Komisji podzi~kowal 
zebranym za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 17.30. 

pro~~fwala Przewodniczq~ Komisji 
-0,~,-~. 
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Dor~~\echa Herbert Kocur 


